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Poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím

reaguji na Vaše podání ze dne 24. 7. 2019 nazvané jako „Žádost o poskytnutí informace podle zákona
Č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím ve znění pozdějších předpisů‘, které bylo na úřad
městyse Doubravice nad Svitavou doručeno dne 24. 7. 2019.

Předmětem citovaného podání je žádost o poskytnutí:
‚.Kopie zápisu z veřejného zasedání zastupitelstva Městyse, ktejé se konalo 24. dubna 2019 “.

Na základě Vámi zvoleným postupem Vám zasílám kopii zápisu z veřejného zasedání.

Příloha:

Č. 1:

Kopie zápisu z veřejného zasedání č. 03./20 19 Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou konaného
v obřadní síni městyse dne 24. dubna 2019 - 16 listů

Tímto byla na základě žádosti poskytnuta informace žadateli v souladu se zákonem č. 106/1999 Sb.,
o svobodném přístupu k informacím, v platném znění.

Mgr. Jana Otavová
starostka městyse Doubravice nad Svitavou

V Doubravici nad Svitavou 02. 08. 2019
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ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ Č. 03/2019 ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE
DOUBRAVICE NAD SVITAVOU KONANÉHO V OBŘADNÍ SÍNI MĚSTYSE
DNE 24. DUBNA 2019

Místostarosta Ing. Martin Štěrba zahájil 3. zasedání Zastupitelstva městyse
Doubravice nad Svitavou v 17:00 hodin a přivítal přítomné.

Místostarosta Ing. Martin Štěrba konstatoval, že informace o konání zasedání
byla zveřejněna na úřední desce Úřadu městyse Doubravice nad Svitavou, a to
nejméně 7 dní před dnem konání zasedání a dále konstatoval, že je přítomno
6 členů, zastupitelstvo je tedy schopno se usnášet.

Přítomno: 6 členů

Omluveni: Lukáš Juračka, Ing. Roman Koupý

Mgr. Kateřina Tenorová přijde později.

Zapisovatelka: Jolana Pilátová

Místostarosta Ing. Martin Štěrba konstatoval, že zápis z předchozího jednání byl
řádně ověřen a je uložen k nahlédnutí na úřadě městyse.

Návrhová komise: Věra Kuběnová

Mgr. Doubravka Němcová

Hlasování:

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O

Místostarosta Ing. Martin Štěrba vyzval zastupitele, aby podali návrhy na
ověřovatele zápisu o průběhu 3. zasedání zastupitelstva městyse.

Navrženi byli: Bc. Marie Micháliková

Mgr. Martin Štoudek

kteří vyslovili s návrhem souhlas.

Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje za ověřovatele
zápisu o průběhu 3. zasedání zastupitelstva městyse:

Bc. Marie Micháliková

Mgr. Martin Štoudek



Přišla Mgr. Kateřina Tenorová 17.08 hodin.

Místostarosta Ing. Martin Štěrba přednesl návrh programu zastupitelstva.
Starostka městyse doplnila bod programu o schválení rozpočtového opatření a
předsedkyně finančního výboru doplnila bod programu o odvolání a navolení
členů FV.

Po doplnění tří bodů programu, byl následně program zastupitelstva
jednomyslně schválen.

Hlasování:

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: O

PROGRAM:
1. Zahájení
2. Zpráva starostky
3. Zpráva finančního výboru
4. Zpráva kontrolního výboru
5. Projednání závěrečného účtu městyse za rok 2018
6. Projednání zprávy o přezkumu hospodaření městyse za rok 2018
7. Projednání závěrečného účtu ZŠ za rok 2018
8. projednání závěrečného účtu MŠ za rok 2018
9. Účetní závěrky (městys, MŠ, ZŠ)
10. Účetní závěrka Lesy Doubravice nad Svitavou s.r.o.
11. Projednání rozpočtu Svazku obcí Doubravice nad Svitavou, Kuničky, Obora a
Újezd u Boskovic na rok 2019
12. Pozemkové záležitosti
13. Smlouva o příspěvku (sociální služby)
14, Příspěvek — Diecézní charita Brno, Oblastní charita Rajhrad
15. Pravidla pro vydávání zpravodaje
16. Rozpočtové opatření Č. 1/2019
17. Odvolání členů finančního výboru
18. Jmenování nových členů finančního výboru
19. Různé
20. Závěr



Ad 2) — Zpráva starostky — příloha č. 1, přednesla starostka
Starostka městyse přednesla zprávu svoji činnosti za období od posledního
zastupitelstva.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍ
ZPRÁVU STAROSTKY

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 3) Zpráva finančního výboru — příloha č. 2, přednesla Mgr. Doubravka
Němcová, předsedkyně finančního výboru

Předsedkyně finančního výboru přednesla zprávu z finančního výboru ze dne
18.3.2019.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍ
ZPRÁVU FINANČNÍHO VÝBORU PŘEDNESENOU PŘEDSEDKYNÍ KV Mgr.
DOUBRAVKOU NĚMCOVOU.

Hlasování:

PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 4) Zpráva kontrolního výboru, příloha č. 3 přednesla Mgr. Kateřina
Tenorová, předsedkyně KV

Předsedkyně kontrolního výboru přednesla zprávu z finančního výboru ze dne
26.3.2019.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.



Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍ
ZPRÁVU KONTROLNÍHO VÝBORU, PŘEDNESENOU PŘEDSEDKYNÍ KV Mgr.
KATEŘINOU TENOROVOU.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 5) Projednání závěrečného účtu městyse za rok 2018, příloha č. 4,56,7,8
a9

Starostka přednesla návrh závěrečného účtu a ten byl zveřejněn 5.4.2019 na

úřední i na elektronické desce.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
ZÁVĚREČNÝ ÚČET MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU ZA ROK 2018 —

S VÝHRADOU A PŘIJATO SYSTÉMOVÉ OPATŘENÍ.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 6) — Přezkoumání hospodaření městyse

Starostka informovala zastupitele o výsledku přezkoumání hospodaření
městyse za rok 2018.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍ
ZPRÁVU O VÝSLEDKU PŘEZKOUMÁNÍ HOPODAŘENÍ MĚSTYSE ZA ROK 2018.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



Ad 7) — Závěrečný účet ZŠ za rok 2018, příloha č. 11, 12
Starostka přednesla závěrečný účet Zš za rok 2018.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
ZÁVĚREČNÝ ÚČET ZÁKLADNÍ ŠKOLY DOUBRAVICE NAD SVITAVOU ZA ROK
2018 S TÍM, ŽE ZISK VE VÝŠI 18 468,26Kč BUDE ROZDĚLEN TAKTO: 18 468,29Kč
BUDE PŘEVEDENO DO REZERVNÍHO FONDU ZÁKLADNÍ ŠKOLY A DO FONDU
ODMĚN ZÁKLADNÍ ŠKOLY BUDE PŘEVEDENO 0,-Kč.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE POUŽITÍ
REZERVNÍHO FONDU ZÁKLADNÍ ŠKOLY VE VÝŠI 148 528,22Kč NA BĚŽNÝ
PROVOZ ZÁKLADNÍ ŠKOLY.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 8) — Závěrečný účet MŠ za rok 2018, příloha č. 13, 14
Starostka přednesla závěrečný účet MŠ za rok 2018.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
ZÁVĚREČNÝ ÚČET MATEŘSKÉ ŠKOLY DOUBRAVICE NAD SVITAVOU ZA ROK
2018 S TÍM, ŽE ZISK VE VÝŠI 72 383,2OKč BUDE ROZDĚLEN TAKTO: 52 383,2OKč
BUDE PŘEVEDENO DO REZERVNÍHO FONDU ZÁKLADNÍ ŠKOLY A DO FONDU
ODMĚN ZÁKLADNÍ ŠKOLY BUDE PŘEVEDENO 20000,-Kč.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE POUŽITÍ
REZERVNÍHO FONDU MATEŘSKÉ ŠKOLY VE VÝŠI 77 250,43Kč NA BĚŽNÝ
PROVOZ MATEŘSKÉ ŠKOLY.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 9) — Účetní závěrky městyse, ZŠ a MŠ, přílohy 18, 19, 20

Starostka přednesla účetní závěrky.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE ÚČETNÍ
ZÁVĚRKU MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU ZA ROK 2018.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE ÚČETNÍ
ZÁVĚRKU ZÁKLADNÍ ŠKOLY ZA ROK 2018.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE ÚČETNÍ
ZÁVĚRKU MATEŘSKÉ ŠKOLY ZA ROK 2018.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



Ad 10) Účetní závěrka Lesy Doubravice nad Svitavou, s.r.o., přílohy č. 18, 19
a 20

Starostka — stav účtu k 24.4.20 19 1 204 062,-Kč. Téměř celá částka bude
použita na nákup sazenic o obnovu lesa. Dále se na výsadbě podíleli Junáci a
snad se přidají i další složky městyse. Holiny je potřeba osadit nejpozději do 5
let. Holiny rychle vysychají. Je třeba je osazovat, co nejdříve.

Koudelka — loňské tabulky už neplatí.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE ÚČETNÍ
ZÁVĚRKU LESY DOUBRAVICE NAD SVITAVOU s.r.o. ZA ROK 2018.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 11) Rozpočet Svazku obcí, příloha č. 21

Starostka —je potřeba opravit česla na ČOVce, tento postup funguje i v Ráječku
a ve Svazku bylo odsouhlaseno, že se dílo zrealizujeme. Náklady budou asi 700
tis. bez DPH.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE NA VĚDOMÍ
ROZPOČET SVAZKU OBCÍ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU, KUNIČKY, OBORA
A ÚJEZD U BOSKOVIC NA ROK 2019.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 12) Pozemkové záležitosti, příloha č. 22, 23
Starostka — jedná se o pozemky pro výstavbu „kiosků“ pro obnovu sítě NN -

E.ON. Obdrželi jste návrh kupní smlouvy. Cena pozemku je vyšší, než je cena
v místě obvyklá. Zaplatí nám 5000,-Kč a všechny další poplatky uhradí E.ON.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE PRODEJ
ČÁSTI POZEMKU p.č. 2345/24 A ČÁSTI POZEMKU p.č. 2346/1 ( NOVĚ VZNIKNE



POZEMEK p.č. 2346/16) O CELKOVÉ VÝMĚŘE 25m2, OBA V K.Ú. DOUBRAVICE
NAD SVITAVOU, ZAPSANÝCH NA LV 10001 U KATASTRÁLNÍHO ÚŘADU
JIHOMORAVSKÉHO KRAJE, KATASTRÁLNÍ PRACOVIŠTĚ BLANSKO, FIRMĚ E.ON
DISTRIBUCE, a.s. SE SÍDLEM F. A. GERSTNERA 2151/6, ČESKÉ BUDĚJOVICE 7,
370 01 ČESKÉ BUDĚJOVICE, IČO 280 45 400, ZA CENU 5 000,-Kč (200,-Kč/rn2) A
POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE PODPISEM KUPNÍ SMLOU VY.

Hlasování:
Pro: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE PRODEJ
ČÁSTI POZEMKU p.č. Si/l A ČÁSTI POZEMKU p.č. 3500/2 (NOVĚ VZNIKNE
POZEMEK p.č. 51/19) O CELKOVÉ VÝMĚŘE 25m2, OBA V K.Ú. DOUBRAVICE
NAD SVITAVOU, ZAPSANÝCH NA LV 10001 U KATASTRÁLNÍHO ÚŘADU
JIHOMORAVSKÉHO KRAJE, KATASTRÁLNÍ PRACOVIŠTĚ BLANSKO, FIRMĚ E.ON
DISTRIBUCE, a.s. SE SÍDLEM F. A. GERSTNERA 2151/6, ČESKÉ BUDĚJOVICE 7,
370 01 ČESKÉ BUDĚJOVICE, IČO 280 45400, ZA CENU 5 000,-Kč (200,-Kč/rn2) A
POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE PODPISEM KUPNÍ SMLOUVY.

Hlasování:
Pro: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 13) Smlouvu o příspěvku (sociální služby), příloha č. 24, 25, 26
Starostka — příloha je i čerpání dotací z roku 2018, kde je rozepsáno, jak byly
prostředky použity.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
„SMLOUVU O PŘÍSPĚVKU NA SPOLUFINANCOVÁNÍ SÍTĚ SOCIÁLNÍCH SLUŽEB,,
PRO ROK 2019 V CELKOVÉ VÝŠI 95500,- Kč (SLUŽBY SOCIÁLNÍ PREVENCE A
SOCIÁLNÍHO PORADENSTVÍ VE VÝŠI 41 000,-Kč, NA SLUŽBY SOCIÁLNÍ PÉČE VE
VÝŠI 54500,-Kč) A POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE PODPISEM TÉTO
SMLOUVY.



Hlasování:
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: O

Ad 14) Žádost o příspěvek - oblastní charita Rajhrad, příloha Č. 27
Starostka — bude na nás, jakou částku jim schválíme. Finanční prostředky bych
jim chtěla poskytnout pomocí darovací smlouvy.

Micháliková — dali nám přehled o počtu našich občanů, kteří tam byli?

Starostka — nevím, nezjišťovali jsme to.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
DAROVACÍ SMLOUVU VE VÝŠI 5 800,-Kč MEZI MĚSTYSEM JAKO
POSKYTOVATELEM A DIECÉZNÍ CHARITOU BRNO, OBLASTNÍ CHARITA
RAJHRAD, JAKO PŘÍJEMCEM.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 15) Pravidla pro vydávání zpravodaje, příloha č. 28
Starostka — jedná se o pravidla vydávání zpravodaje, které musí schválit
zastupitelstvo.
Němcová — musí být tento pokyn?

Sáňková — byla jsem na školení, kde nám bylo řečeno, že je nutné mít pravidla
pro vydání zpravodaje, podle kterých se řídí členové redakční rady a tyto
pravidla musí schválit zastupitelstvo.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJE
„PRAVIDLA PRO VYDÁVÁNÍ ZPRAVODAJE MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU“ S ÚČINNOSTÍ OD 1.5.2019.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



Ad 16) Rozpočtové opatření Č. 1, příloha č. 29, přečetla starostka

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOU BRAVICE NAD SVITAVOU SCHVALUJ E
ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 1/2019, KTERÉ JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 17) Odvolaní členů FV
Němcová — rozhodla jsem se odvolat z finančního výboru dva členy a to paní
Milenu Míčovou a pana Martina Skláře.

Micháliková — nějaké zdůvodnění?

Němcová —je to moje osobní rozhodnutí. Názorově jsme se nepotkali.

Starostka — každý předseda výboru má právo si vybrat svoje členy. Pokud se
takto předsedkyně rozhodla, má ktomu svoje důvody a já je budu plně
respektovat.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU ODVOLÁVÁ ČLENY
FINANČNÍHO VÝBORU Ing. MARTINA SKLÁŘE A Mgr. MILENU MÍČOVOU.

Hlasování:
PRO: 6 PROTI: O ZDRŽEL SE: 1 (Štoudek M.)

Ad 18) Jmenování členů FV
Němcová — navrhuji za nové členy FV Mgr. Kateřinu Tenorovou a Veroniku
Janochovou.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU VOLÍ NOVÉ ČLENY
FINANČNÍHO VÝBORU Mgr. KATEŘINU TENOROVOU A VERONIKU
JANOCHOVOU.



Hlasování:
PRO: 7 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 19) Různé:

Míčová — předsedkyni FV bych ráda řekla, že mohla členy FV, které chtěla
odvolat obeznámit se situací. FV by se měl pravidelně scházet, minimálně
jednou za čtvrt roku. Zastupitelé nesou zodpovědnost za všechno. Zjistila jsem
jako občan vážná pochybení. Chci vás o nich informovat. Jedná se o Lesy s.r.o.
na stránkách justice.cz nebyly zveřejněny roční účetní závěrky. Dozorčí rada
v s.r.o. do jednoho měsíce se musí provést změna členů, tady to proběhlo skoro
až po roce, kdy byl zvolen členem Ing. Martin Štěrba. Nevím, zda proběhla
valná hromada s.r.o.? Hrozí pokuty a penále z FÚ. Nefungují mechanismy jako
je KV a FV. Zastupitelé by se měli zamyslet nad tím, jak lépe kontrolovat
hospodaření obce.

Štoudek — proč tam nebyly ty závěrky?

Starostka — opravdu tam nebyly, po upozornění od paní Míčové, byly vloženy.
Pravdou je, že je to naše povinnost tam ty uzávěrky vkládat. Stalo se tak
nedopatřením.

Míčová — jde o to, jestli si lze vyžádat podklady ke kontrole?

Micháliková — to jsou staré věci, které už my nemůžeme ovlivnit. Teď už jsou
Věci nové.

Tenorová — zrovna tak KV upozornil paní starostku na některé věci. Co bylo
před naším obdobím, se nás netýká.

Starostka — děláme všechno pro to, aby se vše dělalo správně. Vážím si každého
jednotlivce, který chce pracovat. Máme 2/3 nových zastupitelů.

Míčová — byla aspoň nějaké valná hromada?

Starostka — samozřejmě, prostřednictvím zastupitelstva. V lese se hospodaří
zod pověd ně.



Koudelka — Zĺtra budou zasazeny poslední stromky 36 900ks. Smrk dávám do
těch ploch ‚ kde byl drtič a vznikla podestýlka, která udržuje vlhkost. Vznikne
pestrý les. Máme 80 — 90% holin zalesněných. Nechali jsme holiny u Holešína,
protože tam bude kůrovec. Budeme žádat o dotace, asi 400 000,-Kč by se mělo
vrátit.

Starostka — není ještě vše osázeno. Začalo se těžit koncem loňského roku. Bude
problém sehnat sazenice. Měli by to stejné co my, dělat i drobní vlastníci lesa.

Koudelka — co mám informace, tak listnáče sazenic budou nejdřív v roce 2021.
Každý strom má svého škůdce.

Míčová — dají se nové stromy zavlažovat?

Koudelka — sazenice se nezavlažují.

Míčová — když jsem byla v Izraeli, tak tam byla u každého stromu hadice.

Micháliková — minule jsme se domlouvali na školení k rozpočtu.

Starostka — budu objednávat pana Tesaře. Už mám od všech termíny.

Micháliková — co se bude v pondělí 29.4. v tom kině řešit?

Štěrba — posezení s občany, hlavně o odpadovém hospodaření. Jedná se o ceny
svozů a techniky třídění. Pozvaní jsou i zástupci firem SUEZ a Technické služby
Malá Haná. Rád bych představil naši vizi. Formou dotazníků oslovíme občany
a uvidíme, jaká bude odezva. Musíme si pospíšit, poběží poslední výzva
k podání dotace.

Sáňková — chci všechny pozvat zítra do kina. Hrajeme film „Léto
s Gentlemanem U



41/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
závěrečný účet Mateřské školy Doubravice nad Svitavou za
rok 2018 s tím, že zisk ve výši 72 383,20 bude rozdělen takto:
52 383,20 Kč bude převedeno do rezervního fondu mateřské
školy a do fondu odměn mateřské školy bude převedeno
20 000,- Kč.

42/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
použití rezervního fondu mateřské školy ve výši 77 25043 Kč
na běžný provoz mateřské školy.

43/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
účetní závěrku Městyse Doubravice nad Svitavou za rok 2018.

44/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
účetní závěrku základní školy za rok 2018.
Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
účetní závěrku mateřské školy za rok 2018

45/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
účetní závěrku Lesy Doubravice nad Svitavou s.r.o. za rok
2018

46/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí rozpočet Svazku obcí Doubravice nad Svitavou,
Kuničky, Obora a Újezd u Boskovic na rok 2019

47/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
prodei Části pozemku p.č. 2345/24 a části pozemku
p.Č. 2346/1 (nově vznikne pozemek p.č. 2346/1 6) o celkové
výměře 25 rn2, oba v k.ú. Doubravice nad Svitavou,
zapsaných na LV 10001 u Katastrálního úřadu
Jihomoravského kraje, Katastrální pracoviště Blansko, firmě
E.ON Distribuce, a.s. se sídlem F. A. Gerstnera 2151/6, České
Budějovice 7, 370 01 České Budějovice, IČO 280 85 400, za
cenu 5 000,- Kč (200,-Kč/rn2) a pověřuje starostku městyse
podpisem kupní smlouvy.

48/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
rodei části pozemku p.č. 51/1 a části pozemku
p.č. 3500/2 (nově vznikne pozemek p.Č. 51/1 9) o celkové



výměře 25 rn2, oba v k.ú. Doubravice nad Svitavou,
zapsaných na LV 10001 u Katastrálního úřadu
Jihomoravského kraje, Katastrální pracoviště Blansko, firmě
E.ON Distribuce, a.s. se sídlem F. A. Gerstnera 2151/6, české
Budějovice 7, 370 01 České Budějovice, Ičo 280 85 400, za
cenu 5 000,- Kč
(200,-Kč/rn2) a pověřuje starostku městyse podpisem kupní
smlouvy.

49/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
„Smlouvu o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních
služeb“ pro rok 2019 v celkové výši 95 500,- Kč (Služby
sociální prevence a sociálního poradenství ve výši 41 000,- Kč,
na Služby sociální péče ve výši 54 500,- KČ) a pověřuje
starostku městyse podpisem této smlouvy.

50/2019-

51/2019 -

52/2019 -

53/2019 -

Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
darovací smlouvu ve výši 5 800,- Kč mezi městysem jako
poskytovatelem a Diecézní charitou Brno, oblastní charita
Rajhrad, jako příjemcem.

Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
„Pravidla pro vydávání zpravodaje městyse Doubravice nad
Svitavou‘t, s účinností od 01. 05. 2019.

Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
rozpočtové opatření č. 1/2019, které je přílohou tohoto zápisu.

Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou odvolává
členy finančního výboru Ing. Martina Skláře a Mgr. Milenu
Míčovou.

54/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou volí nové
členy finančního výboru Mgr. l‘5?eřinu Tenorovou a paní
Veroniku Janochovou. ľ

J



Přijaté usnesenĺ Zastupitelstva městyse Doubravice nad
Svitavou konaného 24. 04. 2019

33/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí zprávu starostky.

34/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí zprávu finančního výboru, přednesenou předsedkyní
FV Mgr. Doubravkou Němcovou.

35/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí zprávu kontrolního výboru, přednesenou předsedkyní
KV Mgr. Kateřinou Tenorovou.

36/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
závěrečný účet Městyse Doubravice nad Svitavou za rok 2018
s výhradou a přijalo systémové opatření.

37/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou přijímá
nápravná opatření v souvislosti se závěrečným účtem
Městyse Doubravice nad Svitavou, které je přílohou zápisu

38/20 19 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření městyse
za rok 2018

39/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
závěrečný účet Základní školy Doubravice nad Svitavou za rok
2018 s tím, že zisk ve výši 18468,29 Kč bude rozdělen takto:
18 468,29 Kč bude převedeno do rezervního fondu základní
školy a do fondu odměn základní školy bude převedeno 0,- Kč.

40/2019 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
použití rezervního fondu základní školy ve výši 148 528,22 Kč
na běžný provoz základní školy.



Starostka Mgr. Jana Otavová popřála všem zastupitelům klidný večer a ukončila
3. zasedání Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou, konaného
v obřadní místnosti úřadu městyse 24.04.2019 v 18:30 hodin.

V Doubravici nad Svitavou, dne 2. května 2019.

Zapsala: Jolana Pilátová

Mgr. Jana Otavová, starostka

Ing. Martin Štěrba, místostar

Ověřovatelé zápisu: %; /
Mgr. Martin Štou dek


